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Czechowice - Dziedzice, 5 sierpień 2018 r

pan Burmistrz

Marian Błachut

Wnoszę o podjęcie działań z udziałem PKM w zakresie rozważenia mozliwości
usytuowania przystanku autobusowego w okolicach nowo powstającego Centrum
Logistycznego 7R Beskid Park pzy DK1. Powstaje tam centrum logistyczne z dużymi
magazynami do wynajęcia, w których prace mogą znaleźć liczni mieszkancy Czechowic -
Dziedzic i okolic. Obecnie są problemy z dotarciem w to miejsce za pomocą środków
komunikacji publicznej. Wańo w mojej ocenie rozważyc czy w tym zakresie nie usytuować
kolejnego pzystanku autobusowego i nie wydłużyc w tym zakresie właściwej linii autobusowej.
W tym zakresie wańo z pewnością podjąć równieź działania w zakresie rozeznania potrzeb
podmiotu zaządzĄącego tym centrum.

Radny Rady Miejskiej w Czechowicach - Dziedzicach
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